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Efter otte år og flittigt brug af legered-
skabet på den store legeplads i Søager-
parken er de to gangbroer og pladen i 
midten blevet skiftet.
Det giver en lidt anden farve på den 
nederste del af broerne, men til gengæld 
holder de nye broer længere end de 
gamle, fordi de er bedre sikret i bunden, 
og farven prøver vi at udbedre på en 
fællesarbejdsdag.
Slitagen på legeredskabet gjorde, at 
skruerne under gangbroerne var ved at 
gnave sig igennem bundpladerne, og 
ovenpå bundpladerne var trin og plader 
så misligholdte, at de også trænger til at 
blive skiftet.
Firmaet, som har bygget legeredskabet, 
anbefalede, at bunden på begge broer og 
pladen i midten blev udskiftet, og besty-
relsen har valgt at følge anbefalingen for 
at sikre legeredskabet.
Prisen for udskiftningen er 25.000 kr., 
som tages fra henlagte midler til lege-
pladsen.

Under konstitueringen af 
bestyrelsen efter sidste 
generalforsamling har 
bestyrelsen besluttet at 
nedlægge alle udvalg und-
tagen elbils-udvalget.
Beslutningen om nedlæg-

gelsen er i erkendelsen af, 
at pladserne i udvalgene 
alle var besat af medlem-
mer fra bestyrelsen, og 
da alle vores udvalg kun 
kan vejlede og anbefale 
på deres kompetenceom-

råder over for bestyrelsen, 
synes vi, at det ikke gav 
mening at opretholde 
udvalgene, når det i sidste 
ende er bestyrelsen, der 
tager de endelige beslut-
ninger.

Godt brugt legeredskab
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Før og efter

Hent appen ”Nabohjælp”
der, hvor du normalt downloader 

apps på din smartphone

Udvalg nedlagt
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Nyttig app til stor hjælp

Vi har haft lidt problemer med affaldssorterin-
gen ved de to brandveje i Søagerparken, hvor 
der samles mest affald ved storskrald.
Flere gange er affaldet ikke hentet, fordi reno-
vationsmedarbejderne har haft den opfattelse, 
at det var placeret forkert.
I dialog med Urbaser A/S (renovationsselska-
bet) har vi fået styr på en sorteringsform, som 
vi kan leve med.
En del af aftalen går ud på, at vi fjerner puller-
terne (de to pinde, som forhindrer indkørsel) 
ved brandvejene, så skraldebilerne kan køre 
den bageste del af skraldevogne ind over 
SF-belægningen, så de dels ikke skal gå så 
langt med haveaffald og ikke skal køre flaske/
papir containerne ned over kantstenen.

Haveaffald
Vi er blevet gode til at putte haveaffald i 
papirsække eller grønne containere beregnet 
til formålet. Det kniber for nogen at fylde po-
serne, så de kan løftes, og det er et problem, 
da sækkene skal løftes op i halvanden meters 
højde, når de skal op i skraldevognen.
Sækkene må derfor ikke være tungere, end du 
selv kan løfte dem halvanden meter fra jorden.
Apropos jord, så må der ikke være jord i 
sækkene eller i containerne. Årsagen er, at 
jord kan være forurenet og dermed være 
årsag til at ødelægge den kompostering, som 

haveaffaldet bliver udsat for, når det når ende-
stationen. Så altså ingen jord i sækkene eller 
containerne.

Drikkedåser
Tomme sodavands- og øldåser lægges af 
nogen en plastpose og stilles til storskrald.
De tomme dåser skal i containeren til plast, 
drikkekartoner og metal. Så altså ingen plast-
poser med dåser ved storskrald.

Hent affald
Tjek om dit affald er hentet. Hvis det ikke er 
hentet, lægger renovationsmedarbejderen som 
reglen en seddel med årsagen til, at det ikke 
er fjernet.
Det er dit ansvar at hente det, der ikke er taget 
med af skraldevognene. Altså tjek om dit affald 
er hentet.

Malebøtter
Selvom det er en storskraldsordning vi har, så 
er det ikke alt affald, der bliver hentet. Stiller du 
malebøtter tomme som med lidt indhold, bliver 
de ikke hentet. Det samme gælder brædder fra 
havehegn og paller.
Gennem din skat betaler du også til Miljøcen-
ter Greve. Her kan du aflevere al affald og få 
vejledning til sortering.

Affald nok engang

Tomme drikkedåser skal i plast, drikke-
kartoner og metal.

Blomsterbakker af plast skal enden retur til  
planteskolen eller  i plast, drikkekartoner 
og metal.

Scan stregkoden bag på indpak-
ningen i appen ”Perfect Waste” 
for at se hvordan sorteringen 
skal være.

Hvis du ikke allerede nu har installeret appen 
”Perfect Waste”, bør du gøre det snarest 
muligt. Appen er et godt redskab, når man skal 
sortere affald.

Fra SMS til app
Engang var det muligt at få en SMS, når 
der skulle hentes affald. Ved at nedlægge 
SMS-ordningen og indføre appen ”Perfect Wa-
ste”, har kommunen sparet en hel del penge, 
og vi har som nævnt fået et godt redskab, der 
ikke bare gør opmærksom på, hvornår der 

hentes affald, men også giver mulighed for at 
oplyse om, hvordan affaldet skal sorteres.
En anden fordel ved appen er, at den er lige 
ved hånden, når man står med noget, der skal 
smides ud. Inde i appen er der en database, 
som oplyser om, hvordan forskellige affaldsty-
per skal behandles.

Hurtig scanning
Der er også en meget smart scanner i appen, 
så man ved at scanne stregkoderne på for-

skellige varer kan få oplyst, hvordan det efter 
brug skal sorteres.
Hvis du ikke allerede har installeret appen 
på din telefon, så gør det nu. Den er med til 
at gøre det mindre træls at sortere affald og 
dermed til stor hjælp for dem, som skal hente 
affaldet.
På vores hjemmeside (ghsgreve.dk) kan du 
finde en vejledning til, hvordan du skal indstille 
den, så den viser de rigtige oplysninger.
Appen er gratis, og du finder den på App Store 
eller Google Play. 
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Skilt rette op - andet skilt skadet

Spørgeskema om elbiler

I orden… og så alligevel ikke helt

”Pas på mig” skiltet ved indkørslen i Søa-
gerparken vest har ironisk nok været skadet 
i nogle år. Ved den sidste fællesarbejdsdag 
lykkedes det at rette skiltet op, så det nu igen 
stolt kan bringe budskabet om at passe på 
legende børn.
Nu er det så brandvejsskiltet i vest, som er 
blevet påkørt og står skævt. Vi ved ikke, hvem 
der har påkørt skiltet, men ærgerligt er det.
Skaderne får os til at bringe et hjertesuk: Hvis 
man kommer til at forvolde skade på forenin-
gens ejendom, vil vi meget gerne have besked 
(bestyrelsen@ghsgreve.dk).

Det var dråben! To gange i samme uge er bunden 
på en af affaldsbeholderne på Hedelystien faldet 
ud med affald udover det hele til følge.
De sidste to affaldsbeholdere af metal med hang 
til at åbne bunden, hvis der kommer noget tungt i 
dem, eller hvis en sparker til dem, er nu skiftet ud 
med to af plast.
De nye affaldsbeholdere har vist sig meget stabile 
og nemme at rengøre, hvis der bliver malet tags 
på dem.
Affaldsbeholderne er også mere hygiejniske end 
de gamle, fordi affaldet samles i en plastpose.

Flere steder i Hedelyhaven har Radius 
gravet for at skifte sikringsskabe. Arbejdet 
blev udført sidste år, men reetableringen 
kom aldrig rigtig i gang.
Vi kontaktede Radius i januar 2023 og fik 
den besked, at de ville reetablere områ-
derne, når vejret tillod det.
I maj var der endnu ikke sket noget, så 
vi kontaktede igen Radius som tirsdag d. 
30. maj 2023 gik i gang med at reetable-
rer… og dog.
Kun et ud af tre steder er reetableringen 
OK. Vi klager igen til Radius og beder 
dem sørge for at alt bliver rettet op.

Det er ikke bare lige at opsætte ladestan-
dere til elbiler i Søagerparken, erfarer vores 
elbils-udvalg, som gennem et stykke tid har 
arbejdet med opgaven.
For at komme et skridt længere har udvalget 
besluttet at undersøge forskellige forhold ved 
hjælp af en spørgeskemaundersøgelse.
Når undersøgelsen er færdig i løbet af juni, 
skulle udvalget gerne stå med en behovsana-
lyse, som giver et fingerpeg i retningen af en 
løsning på opgaven.
Du kan læse mere om undersøgelsen i sep-
tember udgaven af GHSnyt.

Ud for Hedeluhaven 30 er der kun flyttet 
store sten, men resten er der ikke gjort 
noget ved.

Ud for Hedeluhaven 58 har medlemmet 
taget sagen i egen hånd, men asfalten er 
ikke rettet

Nye affaldsbeholdere på sti
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Gang i
”havefesten”

Klistermærker på containerne

Stien i Hedelyhaven langs vores nabog-
rundejerforening er meget mørk om aften, 
især om vinteren. Derfor har vi sendt en 
ansøgning til Greve Kommune om at få 
sat lygtepæle op.
Det handler i høj grad om tryghed og sik-
kerhed, at der kommer lys på stien, især 
fordi gennemsnitsalderen efterhånden er 
høj, og jo ældre man bliver, jo mere lys er 
der behov for.
Ikke så sjældent ligger der en gren på 
stien, som man ikke kan se, og så kan vi 
have et uheld.
Al lys på gader og stier betaler vi over 
skatten, og det er Greve Kommune som 
afgør, om der kan bevilges lygtepæle 
eller ej.
Vi venter spændt på deres afgørelse.

Intet holder eller varer evigt ud over skat og gæld.
Mange affaldscontainere i foreningen har enten et 
ødelagt eller mistet klistermærke.
Det er der råd, for du kan nemlig hente nye klister-
mærker hos Miljøcenter Greve, Ventrupparken 16 
alle ugens dage mellem kl. 9.00 - 20.00.

Vi har store områder med græs. 
Hvor er det godt, at græset kan 
bruges til andet end bare, at se 
på.
En af vores medlemmer holdt 
en lille fest med ringridning på 
cykel. Da vi kom forbi var der 
godt gang i festen. 
Der blev kæmpet bragt. Vi forlod 
festen før der blev kåret en 
vinder.
Uanset hvad så blev der tideligt-
vis hygget.

Tryghed og sikkerhed

Der mangler lys på stien i Hedelyhaven - især om vinteren.

Bestyrelsen

ønsker dig
og din familie
en god sommer

GHSnyt udgives af bestyrelsen for G/F Hedelyhaven/Søagerparken 7-201
og udkommer i marts, juni, september og december 
primært digitalt til alle tilmeldte grundejere i vores forening.
GHSnyt bliver desuden lagt på vores hjemmeside – ghsgreve.dk. 

Kontakt til redaktionen
Mail: bestyrelsen@ghsgreve.dk
Telefon: 50 69 45 68 (Der kan ikke sendes SMS til telefonen)
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